

专业供应旭盛广口化妆瓶半自动吹瓶机吹塑机

产品名称	专业供应旭盛广口化妆瓶半自动吹瓶机吹塑机
公司名称	台州市黄岩旭盛模具厂
价格	.00/个
规格参数	是否提供加工定制:是 品牌:旭盛 型号:XS-AIII
公司地址	台州市黄岩区南城街道方山下村印山路247弄8号
联系电话	86 0576 84757888 13957600163

产品详情

是否提供加工定制	是	品牌	旭盛
型号	XS-AIII	种类	塑料吹瓶机
适用原料	PC、PE、PP、PS、PET	产品别名	吹瓶机
产品用途	日用，化妆，医药等行业	生产能力	100 (kg/h)

旭盛机械在pet塑料包装领域里的丰富经验，不仅使其成为业内的专家而且使其具备了多个领域的专业技术。

我们提供了多种型号的吹瓶设备用于饮料（矿泉水、含气饮料、果汁、牛奶、茶、食用油等）、调味酱、清洁剂、糖果及医药等产品的外包装解决方案。

旭盛机械不仅让你感受到人性化的业务关系，而且为您提供一站式服务。

至今，旭盛机械已为世界上36个国家的180个客户提供了超过90多台的旋转全自动pet吹瓶机。我们将一如既往的为这个蓬勃成长的市场研发创新，以确保我们与我们的客户始终走在行业的前沿。

the rich experience of xusun machinery in pet plastic packaging field , not only make it become the expert inside course of study ,but also cause it have multiple areas of expertise.

we have provided various types of bottle blowing equipment used for drinks (mineral water, gas beverage, fruit juice, milk, tea, edible oil, etc.), ketchup, cleaner, candy and pharmaceutical products overpack solutions.

xusun machinery not only make you feel humanized business relationship, but also provide one-stop service for you.

so far, xusun machinery has provided more than 90 multiple rotation automatic pet bottle blowing machines for the world of 180 customers in 36 countries. we will innovate for the growing market insistently, so that we keep in the

forefront of the industry all the time with our customers.